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strategie ERTMS 
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Drs. B.J. Klerk 
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bert.klerk@prorail.nl 

Geachte heer Riedstra, 

111
Raad van Be:ltuur In het overleg van 14 december 2007 is afgesproken om als stap een aantal vragen te 

beantwoorden die door uw departement zijn gesteld. Dit ter voorbereiding op de besluitvorming 
BIlZOllkadres over de implementatiestrategie ERTMS in Nederland. Conform deze afspraak zend ik u de 

De Inktpot antwoorden op de door u gestelde vragen. 
Moreelsepark 3 

3511 EP Utrecht De antvvoorden zijn opgesteld op basis van de meest actuele ervaringen en inzichten in Europa en 
in Nederland. Deze antwoorden zijn in verschillende bijeenkomsten besproken met de heer van 

Postadres Rooy van uw departement 
Postbus 2038 

3500 GA Utrecht	 Met betrekking tot de 2e stap (benchmark van de strategie van de Nederlandse spoorsector 
met de strategie van andere Europese lidstaten) verwacht ik dat het eerste concept eind maart 

viWW.prorail.nl	 beschikbaar is. Ik ga er van uit dat deze fase medio april afgerond kan worden. Mijns inziens 
ligt er op dat moment dan ook voldoende informatie om de afgesproken Stap 3 van de 
afspraken te laten plaatsvinden. 

Naast beantvvoording van de gestelde vragen is in diverse overleggen met uw departement ook 
breder ingegaan op de verschillende risico's die zijn verbonden met landelijke implementatie van 
ERTMS in Nederland. Er is een notitie in voorbereiding die hierop ingaat en die aangeeft welke 
concrete stappen moeten worden vormgegeven ter voorbereiding op verdere implementatie van de 
ERTMS-strategie in Nederland. De intentie daarbij is dat de spoorsector en uw departement tot een 
gemeenschappelijk standpunt komen dat aan de Tweede Kamer gecommuniceerd kan worden. 

Met bovenstaande toelichtingen hoop ik u voldoende geïnformeerd te hebben over de voortgang in 
het ERTMS implementatie traject. 

Met vriendelijke groet en mede namens de NS en de BRG, 

Drs. S\J. Klerk
 
Voorziter Raad van Bestuur
 


